
Presentation	  av	  enkätsvar	  	  
På	  årsstämman	  framfördes	  synpunkter	  angående	  trafik	  inom	  området	  och	  problem	  med	  

Bredbandsbolagets	  tjänster.	  För	  att	  få	  en	  bild	  av	  hur	  detta	  upplevs	  av	  så	  många	  boende	  som	  

möjligt,	  beslutade	  styrelsen	  att	  skicka	  ut	  en	  enkät	  som	  alla	  som	  finns	  med	  på	  e-‐postlistan	  haft	  

möjlighet	  att	  svara	  på.	  	  Här	  kommer	  en	  redovisning	  av	  svaren	  med	  hjälp	  av	  några	  diagram.	  I	  

några	  fall	  försvinner	  en	  del	  av	  texten.	  Det	  går	  tyvärr	  inte	  att	  påverka.	  	  	  

	  

	  

	  



	  
Den	  andra	  frågan	  handlade	  om	  de	  tjänster	  vi	  köper	  från	  Brebandsbolaget,	  Internet,	  

HDTv	  och	  för	  vissa	  IP	  telefoni.	  	  

	  

	  
	  
	  



På	  senaste	  styrelsemötet	  gick	  vi	  igenom	  svaren	  och	  konstaterade	  att	  det	  inte	  finns	  några	  
problem	  som	  kräver	  åtgärder	  kring	  trafik	  inom	  området.	  Vi	  vill	  dock	  påminna	  alla	  boende	  att	  

inte	  köra	  in	  bilen	  i	  området	  i	  onödan.	  	  
	  

Vi	  konstaterade	  också	  att	  problemen	  kring	  bredbandsbolagets	  tjänster	  är	  koncentrerade	  till	  
några	  hus.	  Där	  har	  vi	  haft	  möjlighet	  att	  erbjuda	  mycket	  bra	  hjälp	  från	  en	  boende	  på	  området.	  Vi	  
har	  också	  blivit	  lovade	  hjälp	  från	  Bredbandsbolaget	  med	  de	  problem	  vi	  inte	  klarar	  att	  åtgärda.	  

	  
Styrelsen	  konstaterar	  också	  att	  användandet	  av	  enkäten	  fungerat	  otroligt	  bra.	  Responsen	  från	  
boende	  har	  varit	  mycket	  positiv.	  Förutom	  de	  diagram	  du	  sett	  här	  har	  vi	  även	  fått	  in	  en	  hel	  del	  

bra	  kommentarer	  att	  jobba	  vidare	  med.	  Vi	  kommer	  att	  använda	  enkäter	  igen.	  	  	  
	  
	  
	  

	  


